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Vragen van de leden Mastwijk en
Koopmans (beiden CDA) aan de
minister van Verkeer en Waterstaat
over het bericht «Syntus niet blij met
schrappen dubbelspoor bij De Huet».
(Ingezonden 9 september 2009)

1
Kent u het bericht «Syntus niet blij
met schrappen dubbelspoor bij De
Huet»?1

2
Is het waar dat Prorail besloten heeft
toch geen dubbelspoor aan te leggen
bij Doetinchem De Huet, maar in
plaats daarvan het bestaande
dubbelspoor bij Wehl te verlengen?
Kunt u dit besluit toelichten?

3
Kunt u toelichten in hoeverre het
verlengen van het dubbelspoor bij
Wehl meer bijdraagt aan een
betrouwbare dienstregeling dan een
extra dubbelspoor bij De Huet?

4
Kunt u aangeven waarom Prorail op
haar website diverse positief getinte
persberichten toont over
uiteenlopende onderwerpen, maar dit
besluit niet op haar website terug te
vinden is?

1 De Gelderlander, 4 september 2009
http://www.gelderlander.nl/voorpagina/
achterhoek/5468323/Syntusniet-blij-met-
schrappen-dubbelspoor-bij–De-Huet.ece
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